



Lion Class Newsletter August / September 2024

Dear parents,

Welcome to K5! I can't believe how fast time has gone, I remember like it was yesterday that the students had started school! We will be very busy moving forward now we are in K5. There is a lot more work, topics, and material to learn our last year together. Let's see what we have to look forward to.

Many thanks
Teacher Tom

Reading

We will continue much the same in K5 with reading. Group reading and individual reading will continue as normal, reading the books from the previous week and the current week. We will be talking a little more about the books together in our class, and we will be doing some worksheets based on the reading book also.

August

Week 1 – City, Farm, and Sea

Week 2 – Farm Animals

Week 3 – Seasons

Week 4 – Why Recycle?

September

Week 1 – A Pig a Fox and a Box

Week 2 – A Pig a Fox and Stinky Socks

Week 3- Tiger is a Scaredy Cat

Week 4 – Just a Special Day

Core Material

Core material workbooks have changed slightly. Whereas before core material was strictly reading, our core material books in K5 also incorporate writing. These books have the students learn about genres, settings, characters, actions, and more. Diving into what makes a story. These core material books will be teaching the students all about stories.

August

Week 1 – Unit 2-1 10-25

Week 2 – Unit 2-1 26-31

Week 3 – Unit 2-1 32-36

Week 4 – Unit 2-1 37-39

September

Week 1 – Unit 2-2 44-59

Week 2 - Unit 2-2 60-65

Week 3 - Unit 2-2 66-69

Week 4 - Unit 2-2 70-73

Maths

Our MPM books and boxes are much the same for August and September, with some new toys and activities to complete in the boxes, and more difficult puzzles for the students to be learning.

August

Week 1 – E1 1-4

Week 2 – E1 5-8

Week 3 – E1 9-12

Week 4 – E1 13-16

September

Week 1 - E1 17-18 E2 1-2

Week 2 – E2 3-6

Week 3 – E2 7-10

Week 4 – E2 11-14

Conversation (Grammar)

For August we will be reviewing ‘a, an and the’ and where to use these in sentences. We will also be focusing on plurals, adding ‘s’ to words. September will be much the same as this is crucial in learning English, allowing the students time to really comprehend the concept. As you may know, there are also 2 pages of the homework book to complete each week. These pages directly relate to the pages we will be learning in the classroom on Monday and Tuesday.

August

Week 1 - 6-9

Week 2 - 10-13

Week 3 - 14-17

Week 4 - 18-21

September

Week 1 - 22-25

Week 2 - 26-29

Week 3 – 30-33

Week 4 – 38-41

Phonics

Phonics class has the students continue with the Sadlier phonics book, with material much like before. We have recently allowed the students to complete the pages on their own, with the class reading the instructions together first, and completing an example.

August

Week 1 – 7-9

Week 2 – 10-17

Week 3 – 18-20

Week 4 – 21-23

September

Week 1 – 24-26

Week 2 – 27-29

Week 3 – 32-35

Week 4 – 36-40

Spelling

Spelling tests are now mandatory in K5. Whereas before we were just practicing and get used to the routine of the tests and class, K5 has us showing off our skills each week with a Friday spelling test where the results are reviewed by the school. We will be practicing throughout the week through games, repeating and worksheets. Again, I kindly ask the students to be practicing at home to ensure they are ready on Friday and not worrying too much!

August

Week 1 – vet, pet, red, mess, well, help, dress, head, smell, bread, peck

Week 2 – big, trip, this, drill, fill, will, sniff, lick, quick, stop, block, cross

Week 3 – job, lot, down, hop, out, new, use, there, fire, play, again, truck

Week 4 – jump, truck, lunch, fast, flash, car, away, spray, wait, out, down, loud

September

Week 1 – stack, stick, stuff, snug, duck, tuck, mud, hut, buzz, rug, fun, must

Week 2 – said, very, good, tell, yell, fill, fix, move, they, with, drip, dry

Week 3 – mess, toss, huff, puff, will, yell, fell, brick, stick, kick, back, yuck

Week 4 - you, look, cool, keep, three, home, ice, use, could, build, place, people

Song and Dance

We continue Song and Dance as the first class we do each day, beginning the day with high energy and lots of movement and fun. The students have a vast array of songs to learn through the curriculum as well as appropriate songs to be chosen by the teacher.

August

Week 1 – I have a car

Week 2 – I have a car

Week 3 – Lion Sleeps Tonight

Week 4 – Lion Sleeps Tonight

September

Week 1 – Riding on a train

Week 2 – Riding on a train

Week 3 – I can see clearly now

Week 4 – I can see clearly now

Library/Storybook

Once a week we will go to the Library where I will read to the students and let them chose a book each we can take to the classroom and home. Any spare time is spent with story in time of a wonderful book, and a little Q&A for comprehension.

I hope you enjoyed this month's newsletter, and please do keep in touch with any questions, comments or concerns in the communication book.

Thank you for reading!

Many thanks, Tr Tom.



Lion Class Newsletter August / September 2024

Dear parents,

歡迎來到 K5！我真不敢相信時間過得這麼快，我還記得學生剛開始上學的情景就像昨天一樣！現在我們已經進入 K5 了，接下來會非常忙碌。我們最後一年有更多的工作、主題、科目和學習材料。讓我們一起來看看接下來會有哪些值得期待的事吧。

Many thanks
Teacher Tom

Reading

我們在 K5 的閱讀課將會繼續以相同的方式進行。小組閱讀和個人閱讀將會照常進行，閱讀上週和本週的書籍。我們會在課堂上一起多討論這些故事，並且會完成一些跟閱讀本相關的作業。

August

Week 1 – City, Farm, and Sea

Week 2 – Farm Animals

Week 3 – Seasons

Week 4 – Why Recycle?

September

Week 1 – A Pig a Fox and a Box

Week 2 – A Pig a Fox and Stinky Socks

Week 3- Tiger is a Scaredy Cat

Week 4 – Just a Special Day

Core Material

核心教材的課本有些變化。以前核心教材只是閱讀，而我們在 K5 的核心教材書籍還加入了寫作內容。這些書籍讓學生學習文體、場景、角色、動作等等，深入探討故事的構成。這些核心教材書籍將會教導學生有關故事的一切。

August

Week 1 – Unit 2-1 10-25

Week 2 – Unit 2-1 26-31

Week 3 – Unit 2-1 32-36

Week 4 – Unit 2-1 37-39

September

Week 1 – Unit 2-2 44-59

Week 2 - Unit 2-2 60-65

Week 3 - Unit 2-2 66-69

Week 4 - Unit 2-2 70-73

Maths

我們的 MPM 書籍和盒子在八月和九月基本保持不變，但有一些新玩具和活動需要在盒子裡完成，還有更難的拼圖讓學生學習。

August

Week 1 – E1 1-4

Week 2 – E1 5-8

Week 3 – E1 9-12

Week 4 – E1 13-16

September

Week 1 - E1 17-18 E2 1-2

Week 2 – E2 3-6

Week 3 – E2 7-10

Week 4 – E2 11-14

Conversation (Grammar)

在八月份，我們將會複習「a, an 和 the」以及它們在句子中的使用位置。我們也會學習複數形式，給單詞加上「s」。九月也是做類似的練習，因為這對學習英語很重要，讓學生有時間真正理解這個概念。如您所知，每週還有兩頁作業本需要完成，這些頁面與我們在星期一和星期二在課堂上學習的內容直接相關。

August

Week 1 - 6-9

Week 2 - 10-13

Week 3 - 14-17

Week 4 - 18-21

September

Week 1 - 22-25

Week 2 - 26-29

Week 3 – 30-33

Week 4 – 38-41

Phonics

拼音課將繼續使用 **Sadlier Phonics**，教材內容與之前類似。我們最近讓學生自行完成頁面，課堂上先一起閱讀說明，並完成一個示例。

August

Week 1 – 7-9

Week 2 – 10-17

Week 3 – 18-20

Week 4 – 21-23

September

Week 1 – 24-26

Week 2 – 27-29

Week 3 – 32-35

Week 4 – 36-40

Spelling

拼寫測驗現在是 K5 的必須的測驗。以前我們只是練習並習慣測驗和課堂的流程，而在 K5，我們每週都要在週五的拼寫測驗中展示我們的技能，測驗結果將由學校審查。我們將

在每週通過遊戲、重複練習和作業來進行練習。同時，我再次懇請學生們在家中也進行練習，以確保他們在週五做好準備，不要過於擔心！

August

Week 1 – vet, pet, red, mess, well, help, dress, head, smell, bread, peck

Week 2 – big, trip, this, drill, fill, will, sniff, lick, quick, stop, block, cross

Week 3 – job, lot, down, hop, out, new, use, there, fire, play, again, truck

Week 4 – jump, truck, lunch, fast, flash, car, away, spray, wait, out, down, loud

September

Week 1 – stack, stick, stuff, snug, duck, tuck, mud, hut, buzz, rug, fun, must

Week 2 – said, very, good, tell, yell, fill, fix, move, they, with, drip, dry

Week 3 – mess, toss, huff, puff, will, yell, fell, brick, stick, kick, back, yuck

Week 4 - you, look, cool, keep, three, home, ice, use, could, build, place, people

Song and Dance

我們每天的第一節課仍然是歌舞課，以高能量、大量的運動和樂趣開始一天。學生們會通過課程學習大量的歌曲，還有一些由老師挑選的適當歌曲。

August

Week 1 – I have a car

Week 2 – I have a car

Week 3 – Lion Sleeps Tonight

Week 4 – Lion Sleeps Tonight

September

Week 1 – Riding on a train

Week 2 – Riding on a train

Week 3 – I can see clearly now

Week 4 – I can see clearly now

Library/Storybook

我們每週會去圖書館一次，我會挑一本書讀給大家聽，也會他們每人選一本書，讓他們帶回教室和家裡。任何剩餘的時間都會用來閱讀一本精彩的書，並進行一些理解問答。

希望您喜歡這個月的通訊，請隨時通過溝通本聯繫我們，提出任何問題、意見或疑慮。

Many thanks,
Tr. Tom